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Dagsorden 
 

Referat 

Punkter Bilag/ Forslag I/B/D Kommentar
er/ 
Ansvarlig: 

 

1.  Godkendelse af dagsorden og referat 

samt meddelelser fra institutleder 

 

Referat fra AMiU-mødet 29. august 2018 I KP  
10:00 –  
10:10 
 

Dagsorden og referat blev godkendt. 
 
Valget til AMiU er udskudt til næste år.  
 

2.  Hændelser siden sidst 
 
 

 I Alle 
10:10 – 
10:20 
 

JMC: En sag, hvor der var tvivl, om der var tale 
om en arbejdsulykke eller en arbejdsbetinget 
lidelse. Det landede på, at det er en 
arbejdsbetinget lidelse, og her er det via lægen. 
 
KHJ: En mindre ulykke hvor en studerende har 
slået et stykke af en tand. Den studerende fik 
akut tandlægehjælp, der blev indsendt rapport til 
Arbejdsmiljøsektionen (AMS), og det blev meldt 
ind til AAU forsikring. 
 
TS: En mindre eksplosion i et stinkskab. Der 
skete kun materiel skade, og der er taget højde 
for, at det ikke sker igen. 
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3.  Opfølgning fra sidste møde 

Alarmer Fib. 16, institutsparring 
 
 

 I JMC 
10:20 – 
10:25 

JMC orienterede. 
 
Problem med alarmer på Fib. 16. Medarbejderne 
tager ikke alarmerne alvorligt. Instituttet har 
spurgt CAS, om man kan høre forskel på en 
brand- og en tyverialarm, og vi afventer svar.  
.  
Der er institutsparring med Institut for 
Elektroniske Systemer den 22. november. MP- 
sektionen i København. har haft sparring med 
SBi. Institutsparring sættes på dagsordenen til 
næste møde. 
 

4.  APV-metode til næste kortlægning 
 
 

 B KBJ/alle 
10:25 –  
10:45 
 
 

KBJ orienterede. Det har teknisk ikke været 
muligt at få vores egne spørgsmål sendt ud 
sammen med spørgsmålene udsendt fra centralt 
hold. Det er vurderingen, at vi er dækket ind via 
de centrale spørgsmål. På sidste møde blev det 
drøftet, om vi skulle have en workshop, når vi 
ikke kunne få vores egne spørgsmål med. Vi 
afventer resultatet af den centrale undersøgelse.   
 
 

5.  Status i forhold til APV-årshjul 

Herunder beslutning om runderinger dec/jan 
APV-proces på AAU I/D KBJ/JMC 

10:45 –  
11:30 
 

Det aftaltes, 

 at der laves en full-scale rundering i 
administrationen i lyset af den 
administrative omorganisering. JMC og 
KBJ står for runderingen. 

 at medarbejderne på øvrige kontorer 
tilbydes en rundering. Sektionsleder 
og/eller en repræsentant i de enkelte 
grupper står for runderingen. 

 at der følges op på handleplaner. 

 at der skal følges op på 
trivselsmålingen. 

 
Runderingerne gennemføres i december/januar.  
På laboratorierne skal der foretages en 
rundering to gange om året.  
 
I København har LN og APN talt om at lave en 
rundering i december. 
 
KBJ: Vi befinder os på forskellige matrikler. Der 
skal være plads til fleksibilitet, men vi bør 
arbejde henimod en større ensretning af APV-
arbejdet.  

https://www.arbejdsmiljoe.aau.dk/digitalAssets/363/363412_apv-proces-2017-2018.pdf


                                                                                               

Side 3 af 3 
 

Det aftaltes, at første AMiU-møde i 2019 
afholdes primo februar.  
  

6.  Opfølgning på arbejdet med 
handlingsplaner 
 

 D Alle 
11:30 – 
11:55 
 

MHJ: Dørene til bygningen låses kl. 15.30. AMiU 
har tidligere drøftet, at vi gerne vil have en 
forklaring på, hvorfor det sker så tidligt, og om 
det kan ændres. MHJ har talt med CAS, som 
oplyser, at dørene er åbne i fixtiden og skal 
låses på samme tidspunkt på hele AAU. Der kan 
eventuelt dispenseres fra dette med ½ time, hvis 
man kan argumentere for, at det er nødvendigt 
af hensyn til pakkeindlevering. Vi savner fortsat 
en tilbagemelding på, hvorfor tidspunktet er sat 
til kl. 15.30. Også de indvendige døre i Fib. 16 
låses kl. 15.30. CS har indmeldt låsning af 
mellemdøre, hvor det er muligt. Her vil CAS 
ændre tidspunktet, hvor det kan lade sig gøre. 
 
Rambøll-værktøjet lukker efter 1. januar 2019. 
Arbejdet med handleplanerne skal fremadrettet 
ske via excelark og i Workzone. Det tages med 
som et punkt på næste møde. 
 
Flugtvejsplaner på Badehusvej: det forventes, at   
AMS kommer og kigger på det i uge 47.. 
 
JMC: Der har været problemer med rengøringen 
i Fib. 16. Meld ind til JMC, hvis det stadig er et 
problem. JMC har en kontakt i CAS, som følger 
op på indmeldte problemer med den eksterne 
leverandør.  
 

7.  Eventuelt  I 11:55 – 
12:00 
 

Intet 

 


